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Fysikteknologsektionen
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Närvarande

Ordförande Adam ”Ortis” Orthag
Vice Ordförande Alexander ”Alex” Ternström

Kassör Hugo Modin Asklid
Sekreterare Hugo ”Råde” Rådegård

Veckobladerist Alexander ”Bohlin” Bohlin
Kandidatansvarig Isak Apelqvist

Årskursrepresentant åk1 Kasper Aasmundsen
Matansvarig Adam Molnar

Masteransvarig Madicken Astorsdotter

§1 Mötets öppnande Adam Orthag öppnar mötet kl. 12:08.

§2 Val av justerare Hugo Modin Asklid väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet Förra tisdagen hade vi teambuilding där alla deltog. I fredags hade vi lunchmöte
med SnKfKb där de flesta deltog. Igår arrade vi pluggkväll.

• Ortis har varit på UU-möte, samt på sektionsmöte. Var även med och
delade ut guldäpplet på sektionens middag i lördags.

• Alex har gjort mycket, men inte mycket individuellt arbete. Utöver det
som tidigare nämnts var han även med på masterlunchen igår tillsammans
med Madicken.

• Hugo har som vanligt bokfört några kvitton.
• Råde har skrivit förra veckans protokoll och preppat inför pluggkvällen.
• Isak har inte gjort så mycket via SNF, men har haft väldigt mycket att

göra på andra fronter.
• Kasper har kommit över mittkurs på programmeringen.
• Madicken har gjort en del med masterluncherna. Hon har skrivit med,

och fått in presentationer från de som höll i presentationerna. Hon kon-
ferencierade gårdagens masterlunch. Hon glömde att ge choklad till de
första som presenterade, men ska ge den på mastermässan istället.

§5 Kurser
• Åk1: Det är inga större förändringar eller händelser denna veckan heller.
• Åk2: Resultatet från duggan i Vektorfält och elektromagnetisk fältteori

har kommit. Det verkar överlag som att det har gått bra.
• Åk3: Det finns lite nyheter om Algebran, vilket presenteras senare. I

övrigt har det inte hänt något särskilt.
• Master: Inga nyheter!

§6 Pluggkväll Ortis undrar hur pluggkvällen gick, då han inte kunde vara med på grund av
att det var UU-möte samtidigt. Alex räknade det till att det var 22 som kom.

1



Möte 2023/24:SNF-22
SNFTM mötesprotokoll 2024-02-27
Fysikteknologsektionen, Chalmers

Några av dem kom bara dit för att ta mat, men de flesta satt kvar ett tag.
Maten blev god, men vi lagade lite för mycket pasta i förhållande till övrigt.
Nästan allt gick åt. Bohlin säger att några tyckte att det var lite för mycket
peppar. Råde påstår att han inte vet vad de pratar om.

§7 Guldäpplet/Guldkärnan Guldäpplet och Guldkärnan delades ut under Sektionens middag i lördags. Till
Guldäpplet nominerades Jan Grahn med nomineringen:

Jan har varit en högt uppskattad föreläsare i kursen Elektriska
kretsar och system, sedan han fick ta över den för fyra år sedan.
I kursen får man bland annat lära sig mycket om hur dioder, ope-
rationsförstärkare och transistorer fungerar, men Jan lyckas även
sätta sin undervisning i ett större sammanhang genom koppling-
ar till näringsliv och aktuell forskning. Han har också fått sina
studenter att känna sig hörda. Detta genom att lyssna på deras
förslag och aktivt arbeta för att dels göra sin egen kurs bättre, men
även för att få den att fungera så bra som möjligt tillsammans
med andra kurser.

Till Guldkärnan nominerades Hugo Bäckman med nomineringstexten:
Under det senaste året har Hugo inspirerat studenter på sektio-
nen till att lära sig matematik under ett nytänkande och inter-
aktivt format. Under mattekvällar, vars tema ofta knutit an till
aktuella kurser, har studenter (och i vissa fall även föreläsare)
haft möjligheten att antingen testa sina kunskaper jäntemot and-
ra deltagare, eller att luta sig tillbaka och lösa problemen under
mer fridfulla omständigheter.

Det upptäcktes någon dag innan utdelningen att det stod fel årtal på diplomet.
Råde har skrivit ut ett nytt uppdaterat diplom och Ortis försökte få till så att
PA kunde skriva under det i tid för Sektionens middag. Tyvärr så skulle Weidow
resa iväg, varav det inte var möjligt. Vi ska se till att de uppdaterade diplomen
kan delas ut inom en snar närtid.

§8 UU-möte 6 Ortis hade UU-möte igår. Det togs upp att det snart är dags för Student voice
igen, så man får gärna tänka på vad man vill ha med på det. En sektion berät-
tade också att de har ett arr som heter "Öppna din käft", vars syfte är att man
komma förbi och prata om aktuella kurser med studienämnden. Alex tycker
att det inte är lika relevant för oss i och med att vi har mittkursutvärderingar.
Råde tänker att det kanske inte hade varit helt fel att ha något liknande fast
mer inriktat på mer övergripande frågor. Alex anser oavsett inte att det inte
är värt med ett nytt arr, men att man i så fall, kan ha det i samband med
SNFika.
Det diskuterades en del om aspningar i och med att många studienämnder har
aspning under kommande läsperiod. Det diskuterades bland annat hur man
kan försöka öka söktrycket. Det togs i samband med det upp att de som passar
bäst i studienämnden inte nödvändigtvis behöver vara de som syns mest på
sektionen i övrigt. Det kan därför vara värt att springa in på föreläsningar och
göra reklam. Att locka med mat på asplunchen kan också vara effektivt (vilket
vi redan har planerat att göra). Ortis tycker också att det kan vara bra att
låta asparna ta del av verksamheten mer. De kan bland annat få hjälpa till att
laga mat till cocktailpartyt och vara med på möten. De får förvisso vara med
på mötet oavsett vad, men man skulle kunna göra lite reklam om det.
Det diskuterades också en del om överlämningar. Vissa studienämnder gör så
att de nyligen avgångna hänger med på möten i början av det nya läsåret för
att göra en mer smidig övergång. Det diskuterades att det är bra att ha ett
dokument med historik kring nuvarande och tidigare diskussioner. Det har inte
vi haft, men det hade varit bra att ha. Andra sektioner var dock imponerade
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över våra postöverlämningar. Det var många som känt att de saknat prak-
tisk information så som hur man bokar en lokal, generella kontaktvägar, samt
information om hur man bör klättra i ansvarskedjan.
Kårledningen har noterat att det har blivit ett allt större problem att tenta-
resultat inte rapporteras in i tid. För att motverka det vill de därför att vi
meddelar dem ifall vi upptäcker ett resultat som rapporteras för sent.

§9 Arbetskväll På sektionsmötet förra veckan röstades en proposition igenom som bland annat
gör så att vi får ha fetaost på cocktailpartyn. Ortis frågar därmed Adam ifall
han tycker att vi fortfarande bör ha en arbetskväll. Adam anser att det inte
längre behövs. Ortis påpekar att vi troligtvis kan få ha baconlindade dadlar
ifall vi arrar en pluggkväll nästa läsperiod med. Han ska dubbelkolla med sek-
tionsordförande Alva. Ortis poängterar också att vi bör öka mängden mat vi
lagar. Adam undrar om han menar att vi ska införa något recept. Råde säger
att det räcker att öka mängderna av det vi redan lagar såvida inte Adam har
någon faktisk idé på nytt recept.

§10 Aspning Ortis har blivit kontaktad av Emma i valberedningen. De vill gärna ha ett
möte med oss inför aspningen. Ortis föreslår att ha det nästa vecka. Han frågar
också om vi vill ha ett lunchmöte eller ett vanligt möte. Råde undrar vad ett
vanligt möte innebär. Ortis säger att han menade ett möte som inte ligger
under lunchen. Det sägs att ett lunchmöte är smidigast.
Vi bör också snart spika vilka arr vi vill ha och när vi vill ha dem. Första veckan
har vi asplunch och asparna får hjälpa till att laga mat till Cocktailpartyt. Alex
tycker att ett arr läsvecka 2 och ett läsvecka 3 hade varit bra. För läsvecka
föreslår han tis 26/3. Han undrar vilka arr vi vill köra på. Han föreslår att
ha en casekväll och ett mini-cocktailparty. Madicken anser att det kanske blir
lite mycket med både riktigt cocktailparty och ett mini-cocktailparty. Ortis
gillade förra årets upplägg med en casekväll och ett postmys, men är osäker på
om det tar upp hela budgeten. Råde undrar om det verkligen är ett problem.
Ortis säger att det väl inte direkt är ett problem, men att man skulle kunna
lägga till något mer i sådana fall. Ortis undrar vilka som är taggade på att
ha ett minicocktailparty. Det är framför allt Adam. Isak undrar vad det skulle
innebära. Ortis förklarar att det skulle innebära att asparna får göra en enkel
version av ett cocktailparty för sig själva och oss med begränsad budget och tid.
Hugo frågar vad asplunchen förväntas kosta. Adam säger att han inte minns
exakt i huvudet, men kan kolla upp det. Ortis tänker att det kanske är okej
att bara ha två arr. Alex säger att Focus ofta är bokat, men att man nog kan
hitta någon dag då det är ledigt. Ortis undrar om några annars hade kunnat
tänka sig ha folk hemma hos sig. Åtminstone Alex och Råde kan tänka sig det.
Alex säger att Focus verkar vara ledigt både 26/3 och 10/4, även om F-spexet
bokat Focus för förberedelser 10/4. Råde säger att vi kanske inte vill behöva
laga någon mat som behöver köket då. Ortis föreslår då att ha postmyset då.
Alex säger att vi bör bjuda in pateter till det med. Ortis håller med och säger
att han kan skicka ut i vår gruppchatt med pateter.

§11 PA-möte Ortis säger att vi ska ha möte med PA nästa läsperiod med. Han inser att han
inte kommer ihåg om han har pratat med dem eller inte. Han kollar igenom sin
mail och inser att vi har en ny tid inbokad 16/4 kl. 15.15-16.00. F2 har labbar
då i Kontinuummekanik. Bohlin säger att man får boka de labbarna själva.
Alex säger att de då får se till att boka andra tider.

§12 SNFika Ortis undrar om vi vill köra ett vanligt SNFika eller om vi vill köra i en sal.
Alex tycker att vi kör som vanligt. Alex och Hugo handlar på morgonen. Råde,
Ortis, Bohlin och Madicken förbereder innan arret. Kanske Kasper också.
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§13 Övriga frågor

§13.1 Algebra Madicken har fått svar från föreläsaren i Algebra. Det ska tydligen finnas kurs-
utvärderare, även om det inte står på canvas vilka de är. Han bifogade även
betygsgränserna i mailet, men har fortfarande inte publicerat dem på canvas.
Ortis ska maila honom snart med för att se till att det händer något.

§13.2 Mail från Emil Ortis undrar om Isak har svarat på Emils mail om programmeringen. Isak har
glömt bort det, men ska fråga utbildningssekreteraren om han kan få tillgång
till det han behöver. Alex frågar om Kasper kan skicka mittkursenkäten. Kasper
går med på det.

§13.3 FREK Anton i FREK har mailat och frågat om vi skulle vilja presentera SNF kort
under deras besökskväll 19/3. Vi bordlägger frågan till nästa vecka.

§14 Nästa möte Tisdag 5/3, kl. 12:01 i Acceptorn.

§15 Mötets avslutande Adam Orthag avslutar mötet kl. 13:06!

Figur 1: https://xkcd.com/1695/
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